

# M1NT<sup>®</sup>

S H A N G H A I

# NEWS

FOR IMMEDIATE RELEASE

DJ Hands Solo CD Release party at M1NT

PRESS RELEASE DATE SHANGHAI, August 24/2010

M1NT Club is not following the set path but breaking into a niche of its own only bringing the latest and the best in club music 2010. After a packed year bringing DJ's such as DJ Vice, Riz, BeatBreaker, Deville, Erok, Discotech and Vandalism to name a few. On September 15<sup>TH</sup> M1NT Shanghai keeps the heat up with bringing DJ Hands Solo for the FRESHM1NT CD release party. The mix compiled by Hands Solo show cases the sound of M1NT 2010. Spinning alongside DJ Jazzy Jeff, DJ Premier, Tony Touch all the while captivating audiences in stadiums as the opening act for Enrique Iglesias, or getting thousands of football fans to do the Mexican wave at the official after party for the European Football Championship, he shows his dazzling class at every gig. Don't miss on Wednesday September 15<sup>th</sup>. All table bookings receive a free sample of the released CD.

Event Date: Wednesday September 15<sup>th</sup>. 9pm

Location: M1NT Shanghai Level 24 318 Fuzhou Road

Dress code: Smart Casual

###

#### About M1NT Shanghai

M1NT Club and Cocktail Lounge is Shanghais premium entertainment venue located on the 24<sup>th</sup> floor it has 360 degree views of the Pudong skyline as well as the Bund and People Square. M1NT consists of a Fusion Grill restaurant, a Cocktail Lounge, a Night Club and a Roof Top Terrace. Having received all of the major industry awards including, Best Restaurant, Best Cocktails, Best Club and Best Design in 2010 M1NT has set the benchmark in the world's most populated and fastest growing city. Regularly hosting

international DJ's and major international luxury brand events including Ferrari, Jimmy Choo, Lamborghini, Diesel, Porsche and Shanghai Film Festival, there is always something going on, weekends and Wednesdays Models Night and Thursdays ICON! event are a huge hit with all the A-list, local and expat crowd. Should you have any inquires contact us at [marketing@m1ntglobal.com](mailto:marketing@m1ntglobal.com)

+86 21 6391 2811 | BOOKINGS@M1NTGLOBAL.COM | WWW.M1NTGLOBAL.COM  
LEVEL 24, 318 FUZHOU ROAD, NEAR MIDDLE SHANDONG ROAD 福州路318号24层, 近山东中路

**M1NT**  
CLUB

"HE'S BRINGING SEXY BACK..."

**DJ HANDS SOLO**  
SWITZERLAND

**WEDNESDAY, 15TH SEPTEMBER**

ABSOLUT  
Country of Sweden  
VODKA

DJ Hands Solo CD 在 M1NT 独家发行

上海 2010/8/24

M1NT 俱乐部不按既定的路线做派对，又一次以特别的形式将最新最好的音乐带到这个 2010 年度的最佳俱乐部。

在整年的活动中，邀请了国际知名 DJ 抵沪演出，如 DJ Vice, Riz, BeatBreaker, Deville, Erok, Discotech, Vandalism 等。9 月 15 日，M1NT 上海邀请了 DJ Hands Sol，继续为大家带来更多热量，并独家发行 FreshM1NT CD。混音曲由 Hands Solo 在 M1NT 的演出集合而成，配合 DJ Jazzy Jeff, DJ Premier, Tony Touch 的音乐，会更让人痴迷。Enrique Iglesias 的演唱会开幕，或是欧洲杯足球锦标赛官方闭幕派对上他的每一次演出都令人眼花缭乱。千万不要错过 9 月 15 日，周三晚 9 点，就在 M1NT 上海俱乐部。

所有订桌客人都会获得一张独家发行的 CD。

时间：2010 年 9 月 15 日 晚 9 点

地点：福州路 318 号 高腾大厦 24 楼

着装要求：休闲正装

###

#### 关于 MINT 上海

MINT 俱乐部和鸡尾酒吧是上海最高级的娱乐场所，在这里您可以 360 度的视角全面俯瞰浦东、外滩及人民广场美景。在这个世界人口最多、发展速度最快的城市上海，MINT 已获得年度最佳餐馆、年度最佳鸡尾酒、年度最佳俱乐部及年度最佳设计大奖。一直举办各种世界顶级 DJ 派对，也与很多顶级的奢侈品牌合作承办活动，包括法拉利、JIMMY CHOO，兰博基尼、DIESEL、保时捷以及上海国际电影节。这里周三的模特之夜、周四的 ICON 派对，以及周末的狂欢夜都吸引着本地和外籍的各界名流。若您有任何疑问请联系我们：

[marketing@m1ntglobal.com](mailto:marketing@m1ntglobal.com)

+86 21 6391 2811 | BOOKINGS@M1NTGLOBAL.COM | WWW.M1NTGLOBAL.COM  
LEVEL 24, 318 FUZHOU ROAD, NEAR MIDDLE SHANDONG ROAD 福州路318号24层, 近山东中路